
Protokoll
2023-10-10

Närvarande: Sven-Erik, Kenneth, Stefan, Hans och Åke.

95. Ordförande förklarade mötet öppnat.

96. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

97. Kassarapport. Det finns idag 53 149 kr i vår kassa. Vi har inte fått faktura på senaste
tryckningen av tidningen. Pengar från Harefjordens FVOF är på gång.
SBAB ger f n 3 % ränta på rörliga sparmedel. Vi fick ingen vindkraftbonus i år, men
försöker på nytt nästa år.

98. Bygdebladet. En del material har kommit in. Finns det några nyinflyttade som vill vara
med i tidningen? Med tidningens organisation har det inte hänt så mycket, Stefan tar
upp det på kommande möte med övriga föreningar i Kila.
Publicistlicens diskuterades. Stefan undersöker mer vad som gäller för denna.
Kostnaden är 2 300 Kr.

99. Ansvarsområden/ aktiviteter. Båten är under tak. Det återstår en del arbeten på
båthuset.
Grillplatsen är mycket välskött. Det finns en del arbeten som behöver göras vid
bryggan, bl. a sticker det upp en del spikar. Kan vi söka pengar från annat håll till att
göra ny brygga, t ex arvsfonden. Stefan och Sven-Erik pratar med LEADER om det
finns möjlighet till ett projekt.
Beslutades om en arbetsdag vid grilllplatsen lördag 28/10 kl. 10,00. Byalaget bjuder
på grillad korv.

100. Styrelseledamöter. Sven-Erik ringer till Sune Fransson om vår situation. En ny
kassör är nödvändig att hitta till nästa år och någon mer ledamot.

101. Kommunbyalag 7/11. Byalaget har ansvaret för kommande möte i norra Eds
bygdegård. Sven-Erik, Kenneth, Stefan och Åke sköter ruljangsen i köket. Ann-Louise
och Hans kommer också att delta. Kenneth sköter anmälan.
Sven-Erik beställer och gör inköp efter att vi fått besked från kommunen om antalet
deltagare.



102. Planerade möten. Kommunbyalag 7/11.
Styrelsemöten mån 13/11 och mån 11/12.

103. Övriga frågor. Stefan kallar till samverkansmöte med övriga föreningar i Kila.

104. Mötet avslutades.

Åke Broström

sekreterare


